

《单词百科:baye是什么意思?baye怎么发音?baye的解释和用法》

英语单词baye是什么意思?baye怎么读?baye怎么发音?简答网为您整理了baye的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



baye的意思

- 1、[地名] [毛里塔尼亚] 巴伊;

baye的双语例句

- 1、Bayes network is a directed acyclic graph with a series of conditional probabilities.

Bayes网络是一个具有一系列条件概率的有向无循环图.

- 2、Markov network is an undirected graph, while Bayesian network is a directed acyclic graph.

Markov网是一个无向图, 而Bayesian网是一个有向无环图.

3、For multiple-marker analysis , Xu (Genetics, 2003, 163:789-801) developed a Bayesian shrinkage estimation (BSE) method.

对于前者, Xu (Genetics, 2003, 163:789-801) 首先提出了Bayesian压缩估计方法.

4、Decision tree, neural networks and Bayesian networks are the main tools of KDD.

决策树、神经网络、Bayesian网络等是当前知识发现的重要工具.

5、The partial pressure of oxygen was measured with blood gas analyzer (BAYER 248).

由血气分析仪 (BAYER型号:248) 测定动脉血气.

6、The most popular CFA is Bayer CFA.

其中,BayerCFA应用 最为广泛.

7、There template matching classifier, Bayes classifier a linear function of classification, non-linear classification, neural network classifier.

有模板匹配分类器、 Bayes分类器、线性函数分类法、非线性分类法、神经网络分类器.

8、Presently , naive Bayes algorithm for Email filtering has been accepted widely for its simplicity and plainness.

朴素Bayes邮件过滤算法由于简单、易于理解,已被人们广泛接受,并应用到一些商用邮件系统当中.

9、But use Bayes analysis to deal with the research of Poisson process are still not complete.

有关Poisson过程的经典理论已是较为完整,然而利用Bayes分析来研究则比较零碎.

10、Empirical Bayes estimation (EBE) and maximum likelihood estimation (MLE) of reliability index are given, respectively.

分别给出了系统可靠性指标的经验 Bayes 估计,极大似然估计.

11、Your Excellency Ambassador Mbaye, Director-General, Mr Francis Gurry, Director-General Pascal Lamy, honourable ministers, distinguished heads of agencies, distinguished delegates, ladies and gentlemen

Mbaye大使阁下，总干事Francis Gurry先生，总干事Pascal Lamy，尊敬的部长们，各机构首脑，各位代表，女士们和先生们

12、In this paper, the Bayesian sequential estimation of the parameter about acceptance test of products is studied.

论述了产品验收试验中参数 θ 的Bayes序贯估计.

13、Getting the apriority of relative positions between satellites and attitudes of satellite by using pseudo positioning and intra-CDGPS, the entire states of formation constellation have been resolved by Bayes Least Square.

先由GPS伪距单点定位、GPS星内差分定姿获得卫星间相对位置、卫星姿态的先验信息，再采用Bayes最小二乘进行编队星座状态整体确定。

14、Reliability Assessment of Avionic Device based on Bayes Theory

基于Bayes理论的航空电子设备可靠性评估

15、Application of bayesian approach to the predicting of pharmacokinetic parameters and plasma level of atenolol

应用Bayesian反馈法预测阿替洛尔药物动力学参数及血药浓度

16、Bayes comprehensive assessment of reliability for binomial products by using test information of similar product

利用相似产品信息的成败型产品Bayes可靠性评估

17、A remarkable number of today's presidential contenders are daughters of strongmen: Ms Park in South Korea, Ms Le Pen in France, Peru's Ms Fujimori, Zury R í os Montt in Guatemala, Dariga Nazarbayeva in Kazakhstan.

如今的总统候选人中很大一部分是铁腕人物的女儿：韩国的朴瑾惠、法国的玛琳？？勒庞、秘鲁的藤森庆子、危地马拉的Zury R í os Montt、哈萨克斯坦的Dariga Nazarbayeva。

18、Anna Shalabayevais is the wife of Mukhtar Ablyazov, a former Kazakh energy minister granted asylum by Britain, but whose current whereabouts are unknown.

Anna Shalabayevais是穆赫塔尔·阿布利亚佐夫的妻子，阿布利亚佐夫是前哈萨克斯坦的能源部长，得到了英国的庇护，但是目前没有人清楚他在哪里。

以上是简答网为您整理的baye怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于baye的用法、baye

的释义、baye的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/baye>

